
Referat fra bestyrelsesmøde 22. nov. 2022 kl. 19.00  
 
 

Tilstede: Christian J., Christian F., Hanne, Birthe og Søren. 
 

 
Opfølgning på beslutninger: 
 
Rydning af fælleden. Søren. 
Ref.: Byrumsforvalter Paul kigger forbi onsdag d. 23. 
 
Udvidelse af rist ved hoveddør. Alle. 
Ref.: Risten blev vurderet for dyr (13. okt.), så der blev købt en omvendt kost. Vi kører en prøveperiode.  
 
Fælleshus, indvendig. Hanne, Birthe. 
Ref.: Farven er fundet. Der arbejdes videre på en lysløsning. I jan/feb. lægges en detaljeret plan for arbejdet 
med fælleshusets indvendige.  
 

 
1. Fællesspisningen. Christian J. 
Ref.: Det er vedtaget at fællesspisningskokken får to gratis kuverter for indsatsen (kok + ledsager). Dette er 
gældende med tilbagevirkende kraft. 
 
2. Nyhedsbrevet. Christian J. 
Ref.:  Vi sigter mod at begrænse mængden af mails fra bestyrelsen til resten af medlemmerne – en smule. 
Opslag vedr. fællesmiddag, brugerundersøgelser, foredrag og anden vigtig info, tænkes for fremtiden at 
blive en del af nyhedsbrevet. Bestyrelsesmødereferater bliver fremadrettet lagt på hjemmesiden og ikke 
udsendt pr. mail.  
 
3. - 
 
 
4. Eventuelt. 
Ref.: Fodboldmålene holdt kun én sæson. Christian J. afsøger mulighederne for en mere holdbar løsning.  
Ref.: DKFs medlemsliste skal opdateres herfra, da fejl er observeret.  
 
 
5. Definition af have(op)hold. Christian J. 
Ref.: Oplæg til vedtægtsændringer, ændringer i ordensregler og udarbejdelse af orienteringsfolder, jævnfør 
referat fra 6. sept. og fortløbende. Vi nærmer os noget brugbart og holder dedikeret arbejdsmøde 30. nov.  
    
 
6. Næste møde aftales. 
30. nov. hos Birthe. 


